

Kehadiran PM sempena Hari Koperasi Negara di Melaka

# Tunggu berita gembira

Oleh WAHIDA OTHMAN  
pengarang@utusan.com.my

■ KUALA LUMPUR 19 MAC

**A**NGKATAN Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (Angkasa) berharap akan menerima berita menggembirakan daripada Perdana Menteri, Datuk Seri Najib Tun Razak untuk ahli sempena sambutan Hari Koperasi Negara, esok.

Presiden Angkasa, Datuk Abdul Fattah Abdullah berkata, pengumuman itu sangat dinanti-nantikan berikutan koperasi merupakan ejen pertumbuhan ekonomi yang memberi sumbangan besar kepada negara.

Katanya, kira-kira 20,000 ahli koperasi dijangka hadir di Pusat Dagangan Antarabangsa Melaka (MITC) bagi menanti pengumuman berita gembira tersebut.

“Kami berharap menerima



**Mungkin ada penambahan peruntukan, menambah baik dasar-dasar tertentu atau menambah modal pusing untuk kami memperkasakan koperasi dan yuran pembangunan.”**

**ABDUL FATTAH ABDULLAH**  
Presiden Angkasa

berita gembira daripada Datuk Seri Najib seperti yang diperoleh oleh Felda dan Jabatan Sukarelawan Malaysia (Rela) sewaktu perjumpaan mereka bersama Perdana Menteri sebelum ini.

“Mungkin ada penambahan

peruntukan, menambah baik dasar-dasar tertentu atau menambah modal pusingan untuk kami memperkasakan koperasi dan yuran pembangunan,” katanya kepada *Utusan Malaysia*, di sini hari ini.

Najib sebelum ini mengumumkan enam insentif untuk penroka dan warga Felda antaranya dalam bentuk pelupusan hutang, bayaran insentif, kewujudan dana khas dan geran khas serta insentif perumahan.

Abdul Fattah berkata, pihaknya juga berharap ada pengumuman mengenai peruntukan untuk menambah tabung modal pusingan selain memperkasakan koperasi dan gerakan pembangunan koperasi negara.

Hari Koperasi Negara tahun ini membawa tema *Rakyat Sejahtera Bersama Koperasi* dengan slogan *Satu Untuk Semua, Semua Untuk Satu*.



**ABDUL FATTAH ABDULLAH (tengah) menyaksikan penyerahan dokumen Ikrar Bebas Rasuah oleh Pengerusi Perhubungan Angkasa Negeri Kelantan, Datuk Che Shukree Che Isa (dua dari kiri) kepada Timbalan Pengarah Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia, Datuk Shamshun Baharin Mohd. Jamil dalam majlis Lafaz Ikrar Bebas Rasuah warga koperasi negeri itu di Kota Bharu, semalam. - BERNAMA**